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Informationskopia Närvat'ande : 
Roland Laurent, sektionskap t en 

1 

2 

Kjel 1 Söde r stt'öm 
Hans LundbMg 
t<jell Lindhbet'g 
Cados Mat'tinez 
Per Flood (adj) 

FL~ånvarande: 

STYRELSEMÖTE - KENOOSEl<TIONEN 

Sammanträdesdat! 

Tid 
Plats 

11.00 1987-09-12 
Idrottens hus, Farsta 

Nästa möte 

Tid 
Plats 

1987-10-"17 
Göteborg 

FORMALIA 

A Ordföranden förklarar mötet öppnat. 

B 

C 

Dagordningen godkändes efter justeringar. 

Nästa möte hålls i Göteborg den 17 oktober vid Kendo SM. 

FöREGAENOE MöTE 

A Föregående mötesprotokoll från den 22 april i Malmö 
existerar inte. Mötesanteckningarna gick förlo r ade 
under arbetet aed EM. 
Genom att rannsaka styrelsemedlemmarnas minnen framg i ck 
att följande hade hänt på detta möte: 
- information om ekonomi och EM 

noterades att Ulrika Strehlenert avgått från sin 
styr elsepost 

- beslöts att skicka Tomas Andersson och Ander s 
Törnqvist på s ommarlägret i Kitamota 
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A Kjell S redogjorde för sektionens ekonomi, Nir 
avräkning för EM skett ser det ut som sektionen 
klarat Aret mycket bra. 

A 

B 

Kjell L rapporterade att en videofilm kommer att 
färdigställas under hösten i Malmö. 

Den ekonomiska slutredovisningen för EM är i det 
närmaste klar. GAK Enighet har redovisat sin del. 
EH förväntas gå jämnt upp i och med ett bidrag från 
HS, 

C BESLöTS att erbjuda kommande arrangörer av EH, 1989 
i Holland, att få ta del av våra erfarenheter från 
EM genom ett besök från oss. Kjell S håller 
kontakten. 

VM SEOUL 1988 

A VH hålls den sista veckan i maj 1988 i Korea. 

B BESLäTS att Per Flood ansvarar för att ta fram ett 
förslag på gemensam resa. Styrelesen räknar med att 
skicka 3 funktionärer och 7 tävlande • 

C 

A 

A 

BESLöTS att ställa en förfrågan till Kumanda-sensei 
om han är beredd att ställa upp som svensk coach. 

Konstaterades att inbjudan gått ut. 

Två motioner har inkommit till årsmötet. Gemensamma 
motionärer är Komaki Iai-Kendoförening och Södra 
Budoklubben. 
Motion 1A) Angående vilka former som skall ingå i 

kyu-gL·aderi ngar. 
Styrelsen: Domarna beslutar inför varje graderings 

tillfälle vilka tre obligatoriska former 
10m ska utföras . Dock måste HAE ingå bland 
dessa tre. Resterande former är, utöver 
dessa tre, valfria. 
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Motion 1B) Bokuto ska få användas vid alla kyu
graderingar. 

Styrelsen: Motionen avslås, Det måste vara ett rimligt 
krav för iaido utövare att man använder iaito 
för gradering till 2-1 Kyu. Om kostnaden 
för ett svärd är ett problem rekommenderas 
föreningarna att inköpa ett svärd för 
utlåning. På samma sätt som kendokas får 
låna sina rustningar av föreningarna. 

Motion 2) Angående att det bör viljas två suppleanter 
till sektionsstyrelsen. 

Styrelsen: Motionen avslås. Suppleanter kan väljas inre 
enligt gällande stadgar. Styrelsen ser med 
glädje att suppleanter föreslås och väljs in . 

Kallelse går ut med BUDO INFO. 

C UPPDROGS åt Hans L och Kjell$ att skriva 
verksamhetsberättelsen. 

GRADERINGAR 

A Konstaterades att enligt beslut vid EKF möte i Malmö 
den 24/4 1987 gradering till 1 Dan i Kendo och Iaido 
måste föregås av gradering till 1 Kyu. 

B 

C 

Detta medför att Kyu-graderingssystemet nu gäller. 
Alla som vill gradera sig måste starta med 4 Kyu. 

BESLöTS att ge tillfälle för tre dispensgraderingar 
i kendo och iaido under kommande verksamhetsår, 
Följande tre tillfällen kommer preliminärt att 
gälla: SM-87, Jul Cup 87 samt Låddan Cup 88. 
Vid dessa tillfällen får graderande gå upp till 
valfri Kyu-grad. 

BESLöTS att bevilja Ken Sei Kendoklubb dispens 
för gradering till 1 Kyu Iaido den 6 september 
i Stockholm, 

D Registrering av Dan graderingar går dåligt, Alla 
graderingar som en person passerat ska registreras 
hos kendosektionen. Kopior av bevis ska skickas 
till Carlos Martinez. Alla klubbar uppmanas att 
se till att deras graderade medlemmar finns 
registrerade. 

E Konstaterades att Kjell S beställt GULA KORT, 
internationella graderingskort, från Japan. 
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9YB.!.§~ FRAGOR 

A Kjell 5 informerade att han uppvaktat Michioka
sensei med en gåva vid dennes Sverige besök, 

B Kjell S informerade att en ny förening är på 
gång i Karlskrona. Kjell L tog på sig att se 
till att GAK Enighet ställer upp vid ett 
första läger, med stöd från sektionen. 

vid protokollet: 
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UTESTAENDE UPPDRAG 

Uppdl"ag 

dec 85 Ny tennegui / Car'los M 
sep 87 EM i Holland/ Kjell S 
sep 87 Gula kol"t / Kjell S 
sep 87 Kat"lskr'ona kendo / Kjell L 
sep 87 EM video 
sep 87 Ver'ksamhetsbeC'ättelse / Hans L, l(jel 1 S 
sep 87 VM C'esa / Per' F 
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Klar't 

? 
akt 87 
akt 87 
okt 87 
dec 87 
akt 87 
akt 87 
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